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Interpelláció
A balatonberényi gyermeküdűlő ügyében

Tisztelt Polgármester Úr!

Mit tesz az Önkormányzat annak érdekében. hogya Vas Megyei gyermekek idén nyáron is
nyaralhassanak a balatonberényi üdülőben? Kap-e a Megye és a Város elsődleges
szállásfeltöltési jogot? Mit tesz Ön azért, hogy vísszaszerezze az üdülőt a gyerekek számára?

lndoklás:

Mint ismeretes 2012. január l-től a Megye átadta minden vagyonát az államnak, többek
között a balatonberényi gyermeküdülőt is. Ezt az intézményt szombathelyiek, Vas megyeiek
épitették fel 1976-ban. Az elmúlt közel 40 évben több tízezer gyermek számára adott igazi
nyári élményt a Balaton partján. Minden gyermek - gazdag és szegény szülők gyermekei, jó
és rossz ranulók, családban felnövők és állami gondozottak ~eljuthatott a "magyar tengerre".

A megyei kormányhivatai és a megyeiönkormányzat helyett egy budapesti cég kapta meg a
kezelési jogot. Ágh Ernőné, a kormányhivatal főigazgatója a napokban az írta, hogy
természetesen a vagyonátadás nem korlátozza a rnegyei és szornbathelyi gyermekek idei
táborozasát. Miközben a testvérvárosok. az iskolák, az állami gondozott gyermekek
igényélnék az üdülési lehetőséget, Kovács Ferenc, megyei elnök a mai napig nem tud választ
adni arra a kérdésre, hogy megmarad-e a szállásfeltöltési joga a Megyének.

A vonatkozó kormányrendelet (258/2011. (XU. 7.) a táboroztatásta konkrétan a Human-Jövő
2000 Egészségmegőrzö és Oktatási Nonprofit Közhasznú Kerlátolt Felelősségű Társaságot
jelöli ki.

16.§ (3) (3) A Kormánya megyeí önkormányzatoktól átvett, üdülé si céllal használt vagyonelemek
tekintetében az Ozemeltetési, fenntartási feladatok ellátására a Humán-Jövő 2000
Egészségmegörző és Okfata"'sfNonprofít Kőzhaszhú·Korfátolt FeJe/ősség/1 Társaságotjefö/i kí.

Ez a Társaság a mai napig nem adott ki semmilyen érdemi információt.

Azelmúlt hetekben egy sajtótájékoztatón Szakály Gábor tanácsnek azt rnondta, hogy az idén
is várja Szembarhely a vajdahunyadi testvérvárosunkból 'a diákokat, akiket a hagyomány
szerint szintén Balatonberérryben táboroztatunk.

Közös érdekünk, hogy ez a balatoni táborozási lehetőség minden szombathelyi, Vas megyei
gyennek számara a jövőben is biztosított legyen.

Az interpellációinat a február 23-ai közgyűlésen szóban is elő kívánorn terjeszteni.

Szorubathely; 2012. február 15.
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